

**Town Hall Meeting with the President of the 77<sup>th</sup> session of the General Assembly, 27 February 2023, 16:15-17:15, Room XVIII**

Dear Representatives of Non-Governmental Organizations (NGOs) accredited at the United Nations Office at Geneva (UNOG),

The President of the seventy-seventh session of the United Nations General Assembly, H.E. Mr. Csaba Körösi, will be in Geneva to participate in the opening of the 52<sup>nd</sup> regular session of the Human Rights Council.

During his visit, the President will be convening a Town Hall Meeting with civil society organizations to exchange views on [the theme of the 77<sup>th</sup> session of the General Assembly, “Solutions through solidarity, sustainability and science”](#).

UNOG is pleased to invite NGOs to participate in the in-person event, which will take place on 27 February from 16:15 to 17:15 in Room XVIII of the Palais des Nations. Interpretation in all 6 UN languages will be provided. Should your organization wish to participate, please register your representative(s) using the below Indico link:

<https://indico.un.org/event/1003821/>

Participants wishing to deliver a brief statement on how civil society can contribute to “solidarity, sustainability and science”, or ask question can do so on a first-come first-serve basis. Statements should not exceed 2 minutes. The Secretariat will try to accommodate all requests for oral interventions. However, it cannot guarantee that all stakeholders who wish to take the floor will be able to do so due to time constraints and depending on the number of requests received.

UNOG and the Office of the President of the General Assembly look forward to welcoming you to the Town Hall meeting.

With best regards,

NGO Liaison Unit

**Rencontre générale avec le Président de la 77<sup>e</sup> session de l'Assemblée générale, 27 février 2023, 16h15-17h15, Salle XVIII**

Cher(e)s représentant(e)s des organisations non gouvernementales (ONG) accréditées auprès de l'Office des Nations Unies à Genève (ONUG),

Le Président de la soixante-dix-septième session de l'Assemblée générale des Nations Unies, S.E. M. Csaba Körösi, sera à Genève pour participer à l'ouverture de la 52<sup>e</sup> session du Conseil des droits de l'homme.

Au cours de sa visite, le Président souhaiterait organiser une rencontre générale avec les organisations de la société civile afin d'échanger sur le [thème de la 77<sup>e</sup> session de l'Assemblée générale, "Des solutions fondées sur la solidarité, la durabilité et la science"](#).

L'ONUG a le plaisir d'inviter les ONG à participer à cet événement, en personne, qui aura lieu le 27 février 2023 de 16h15 à 17h15 dans la salle XVIII du Palais des Nations. L'interprétation sera assurée dans les 6 langues de l'ONU. Si votre organisation souhaite participer, veuillez inscrire votre(vos) représentant(e-s) en utilisant le lien Indico ci-dessous :

<https://indico.un.org/event/1003821/>

Les participants souhaitant faire une brève déclaration sur la manière dont la société civile peut contribuer à "la solidarité, la durabilité et la science", ou poser des questions, peuvent le faire selon le principe du premier arrivé, premier servi. Les déclarations ne doivent pas dépasser 2 minutes. Le Secrétariat va essayer de répondre à toutes les demandes d'interventions orales. Toutefois, il ne peut garantir que toutes les parties prenantes qui souhaitent prendre la parole pourront le faire en raison des contraintes de temps et en fonction du nombre de demandes reçues.

L'ONUG et du Bureau du Président de l'Assemblée générale se réjouissent de vous accueillir à la rencontre générale.

Avec nos meilleures salutations,

Unité de liaison avec les ONG